



Svenska Stövarklubben

Protokoll 3/2021

Tid och plats: 2021-03-10 kl. 18.00 via digitalt möte.

Närvarande: Rolf Karlsson ordförande, Marita Lithander sekreterare, Thomas Larsson, Daniel Bohlin, Peter Hermansson, Leif Lundholm, Thomas Eriksson och Petra Högberg

Ej närvarande: Lill Wiklund

Övrig närvarande: Mikael Pettersson, valberedningen

#### **§41 Mötet öppnas**

Ordföranden hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.

#### **§42 Val av justerare**

Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Peter Hermansson.

#### **§43 Godkännande av dagordningen**

Dagordningen godkänns.

#### **§44 Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

#### **§45 Information från ordförande**

Inget övrigt än det som redovisas under kommande punkter.

#### **§46 AU-beslut**

AU-beslut är tagit om auktorisation av en ny jaktprovsdomare. Vi hälsar Emil Håkansson, Moheda välkommen till domarkåren.

#### **§47 Inkomna rapporter/ärenden**

- a) **Arvoden-** den gamla styrelsen meddelar att det avstår sina arvoden som de var berättigade till tom september 2020.
- b) **Ordförandekonferens-styrelsen beslutar att** det blir en digital konferens i augusti eller september.
- c) **Delegater till Kennelfullmäktige-styrelsen beslutar att** Thomas Eriksson och Daniel Bohlin representerar Stövarklubben och använder sig av två fullmakter. Ersättare är Leif Lundholm och Rolf Karlsson.

- d) **Utställning Gotland 16 maj-** förfrågan har inkommit från lokalklubben om det går att anordna utställning enbart för hundar från Gotland. Enligt tidigare beslut är alla utställningar inställda tom 30 juni. Thomas E meddelar Gotlands stkl att endast en exteriör bedömning godkänns med max 8 personer totalt.
- e) **Naturvårdsverkets Viltvårdsfond-styrelsen beslutar att** ge Daniel och Thomas L i uppdrag att göra en ansökan.
- f) **Central avelkonferens 17-18 april- styrelsen beslutar att** Svstkl bekostar deltagaravgiften för ett avelsråd hos varje rasklubb. Från Sv stkl deltar Daniel och i mån av plats även Thomas Eriksson. Daniel kontaktar avelsråden.
- g) **Möte med J-O förlaget-**möte planeras in där Rolf, Leif och Thomas L deltar.
- h) **Redovisning av avtal-** styrelsen har gått igenom de annonsavtal vi har tillgång till. De saknas en del avtal och något kommer att sägas upp. Rolf kontaktar vår annonssäljare för flera uppgifter.  
**Styrelsen beslutar att** för annonsering i Stövaren ska samma pris ska gälla för både lokal- och rasklubbar. En sida kostar 5000 kr per år. Marita får i uppdrag att kontakta klubbarna och skriva nya avtal med samtliga.
- i) **Försäkringsvärde meriterad hund-**förfrågan har kommit från medlem om vi med hjälp av ex Svedea kan ta fram aktuell lista med försäkringsvärde på våra stövare. Mötet beslutar att Rolf kontaktar Svedea för att de om det är möjligt.

#### **§48 Rapport från kassören**

Lill är inte med ikväll men meddelar via Rolf att bokföringen ligger i fas.

#### **§49 Rapport från avelsansvarig**

Daniel rapporterar att avelsråden jobbar på med sina RAS. Kommande aktivitet är avelskonferensen i april.

#### **§50 Rapport från utställningsansvarig**

Thomas E rapporterar om arbetet med utställningsplaneringen 2021-2023. Angående 2021 **beslutar styrelsen att** Thomas skickar ut föreslagen skrivelse till lokalklubbarna angående att flytta alternativt ställa in utställningar under rådande restriktioner Covid-19. Planen för 2022 finns fortfarande tre utställningar som krockar på avstånden blir för nära. SKK's utställningsplan för 2023 är utskickad till lokalklubbarna.

#### **§51 Rapport från medlemsansvarig**

Peter informerar om SKK's medlemservice och att vi kan utnyttja dem för att få olika urval ur medlemsregistret.

#### **§52 Rapport från räv-ungdomsansvarig**

Petra informerar om att en rävkommitté är bildad och att de kan påbörja sitt arbete.

#### **§53 Rapport från IT-ansvarig**

Leif önskar en lite längre presentation för styrelsen och återkommer på nästa möte.

#### **§54 Rapport från informationsansvarig**

Peter informerar om att månadsbrev ska komma i gång så snart det finns underlag.

**§55 Stövar-SM hare/räv**

Rolf informerar om att de tilltänkta arrangörerna Halland (räv) och Värmland (hare) har tackat nej till att anordna tävlingarna under hösten -21. **Styrelsen beslutar att** frågan går ut till samtliga lokalklubbar. Rolf får i uppdrag att skicka ut en skrivelse snarast.

**§56 Tidningen Stövaren**

Inget övrigt än det som beslutats under §47 h

**§57 Övriga frågor**

- a) **Resultatboken** - Alla i styrelsen har via Leif fått tagit del av resultatboken i PDF-format. Frågan om hur layout för nästa bok kan göras bättre bordlägges till nästa möte.
- b) Marita har skickat ut påminnelse till lokalklubbarna ang. dispens för löshund under höstens domarutbildningarna. SKK behandlar dessa löpande när de kommer in.

**§58 Nästa möte**

Nästa möte bestäms till den 30 mars kl. 18.00

**§59 Mötet avslutas**

Ordföranden tackar för ikväll och förklarar mötet för avslutat.

Vid protokollet

Marita Lithander

Justerat

Rolf Karlsson

Peter Hermansson